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Stockholms universitet Besöksadress: Telefon: 08-16 20 00 (vxl) 

Box 27 861, 115 93 STOCKHOLM Karlavägen 104, våning 5 Telefax:  

www.ims.su.se E-post:  

 

Sammanträde institutionsstyrelsen vid IMS  
Tid och plats: onsdag 4 oktober 2023, 13:00-15:00, Bangsalen, plan 5, Garnisonen 

 

  
Närvarande: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ordinarie  

Ledning  

Marina Dahlquist 

(ersätter Anja Hirdman)  

Stf prefekt i tjänsten/ordförande  

 

Peter Erell Administrativ chef (adjungerad, ej 

rösträtt) 

Lärare/forskare  

Malin Wahlberg IMS Lärare/forskare (FILM) 

Marie Ulväng (ersätter 

Paula von Wachenfeldt) 

IMS Lärare/forskare (MODE) 

Mattias Ekman IMS Lärare/forskare (JMK) 

Maria Nilsson (via Zoom) IMS Lärare/forskare (JMK) 

Bo Florin (ersätter Anna 

Roosvall) 

IMS Lärare/forskare (JMK) 

  

SUS-studentrepr.  

Ole Johnny Fossås (via 

Zoom) 

IMS Studenter forskarnivå 

  

Teknisk administrativ  

Petrus Dahlbeck IMS TA-personal 

Mattias Johannesson 

(ersätter Barbara Pol) 

IMS TA-personal 

  

Övriga  

Henrik Schröder  Utbildningssamordnare (föredragande, 

via Zoom) 

Marie Jonsson Ewerbring Ekonom 

Anna Åberg Ekonom 
 

 
 

Protokollförare:  

 

  

Svante Emanuelli Kommunikatör (ej rösträtt) 
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ÄRENDEN 
 
§1. Öppnande.  
Fastställande av 
dagordning  

 

 

Mötet öppnades. Dagordningen fastställdes.  

 

  
 
§2. Utseende av 
justeringspersoner 

 
Utsågs Mattias Johannesson och Marie Ulväng. 

 

  
§3. Föregående 
protokoll  
 
 
 

Föregående protokoll lades till handlingarna utan anmärkning. 

Föregående protokoll från 6 september skickades ut med  

kallelsen till personal@ims.su.se den 27 september 2023  

(se kallelsens bilaga 1). 
 

§4. Anmälan av Ingen anmälanspunkt anmäld. 

  

§5. Informations-
punkter 
 
 
 

1. Information från prefekterna  

 

Marina Dahlquist rapporterade att  

 

• Nya campus Albano har officiellt invigts.   

 

• Som ett led i Projekt Lokaloptimering kommer 

lokalförvaltarna , Sektionen 

för lokalförsörjning vid Fastighetsavdelningen, att besöka 

universitetets institutioner. En behovsanalys kommer att 

genomföras och beräknas vara klar i februari.  

 

Hör nya fastighetschefen berätta om stigande hyror, Projekt 

Lokaloptimering, nyrenoverade hörsalar och kontor som 

bara används ibland i det senaste avsnittet av Panorama. 

 

• Lönerevision. Lönesamtal har påbörjats. Personalchefen 

 – har meddelat att nya avtal med OFR och 
SEKO har tecknats. Lokalavtal är under framförhandling. 

De nya avtalen kommer att gälla under perioden oktober 
2023 – september 2025.  

 

• IT-säkerhet.  sektionschef, Sektionen för 

Arkitektur och informations- och IT-säkerhet har redogjort 

för hur lärosätet kommer arbeta med informationssäkerhet 

och möta nya utmaningar i ett förändrat landskap. Det är 
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viktigt att se till att forskningsdata förvaras på ett säkert 

sätt, så att det inte kan förstöras eller att tillgången till den 

kan förhindras.  

 

• Marina redogjorde för lärarnas bemanning, och 

berättade att Jimmy Pettersson, administrativ studierektor, 

haft möten med studierektorerna på grund/avancerad nivå 

om detta. 

 

• Totalt fyra doktorander vid IMS har medgetts 1 månads 

prolongering pga försening orsakad av etikprövning under 

förra året. 

 

Marina berättade att ett seminarium kommer att anordnas i 

höst om hur man även söker medel från andra finansiärer än 

Riksbankens Jubileumsfond och Vetenskapsrådet.  

 

 

2. Information från administrative chefen  

 

Peter Erell informerade om  

 

• Ekonomiuppföljning T2 2023 (se bilaga 2.1-2.4) 

 

o Han rapporterade att “(i)nstitutionens totala resultat efter 

2:a Tertial 2023 visar ett underskott på -2 795 tkr. 

Underskottet ligger efter T2 något bättre än budgeterat. 

Dock är prognosen att IMS som helhet inte kommer att nå 

takbeloppet för HÅS/HÅP och därmed få återbetala ca 

2 355tkr.   

Preliminärt så ser resultatet följande mellan enheterna: JMK 

-2 500 tkr, Filmvetenskap + 295 tkr och Modevetenskap  

-150 tkr. Detta kommer alltså att reducera våra budgeterade 

intäkter för 2023, vilket kommer att påverka resultatet för 

året negativt.” 

 

Han förklarade även att personalkostnaden för den teknisk-

administrativa personalen både konteras institutions- 

respektive ämnes- och enhetsvist.   

(Texten innehåller en rättelse - se gulmarkerade stycken). 

 

3. Information från lärarrepresentanter   

Inget att rapportera. 
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4. Information från studeranderepresentanter  

 

Studeranderepresentanten Veronica Crispin Quinonez hade 

förhinder idag men lämnade rapport från Studentrådet vid 

Institutionen för mediestudier (SIMS) via e-post:  

 

”Rapport från SIMS-mötet i torsdags den 28 september”: 

Den 6 september var  (ordf) och jag (vice ordf) på 

informationsmöte om nya rutiner för ansökan om projektbidrag. 

Tillsammans med SUS kansli planerar vi för ett 

informationsbord på Garnisonen under en hel dag, preliminärt 

den 30 eller 31 oktober.  

 

Därefter planerar vi att ha ett uppstartsmöte samt ett 

kvällsevenemang på Filmhuset med fika och filmvisning för att 

göra reklam för SIMS, preliminärt datum är den 9 november. 

 har skickat in en projektbidragsansökan och svar väntas nu 

i dagarna.” 

 

 
§6. Beslut Beslut om betygskriterier för kurser i journalistik  

(se bilaga 3-4) [Föredragande: Henrik Schröder] 

 

o ”Methods in Journalism Studies I” 

o ”The Economics and Organization of Journalism”  

 

Henrik Schröder redogjorde för beslutskriterierna, och föreslog, 

i samråd med Maria Nilsson, att följande formulering skulle 

strykas i kallelsens bilaga 4 för kursen ”The Economics and 

Organization of Journalism”:  

 

”För att erhålla ett slutbetyg för kursen krävs det minst betyget 

E på alla examinationsuppgifter och att närvarokraven har 

uppfyllts. Om det finns särskilda skäl kan examinatorn bevilja 
studenten befrielse från skyldigheten att delta i viss obligatorisk 

undervisning. Studenten kan då bli ombedd att utföra en 

kompenserande skriftlig uppgift som bestäms av examinatorn.   
 

För varje kursmöjlighet måste det finnas minst två 
examinationsmöjligheter under aktuell termin. Åtminstone en 

examinationsmöjlighet måste även erbjudas under den termin 

eller det år då det inte finns någon kursmöjlighet. Studenter 
som har fått det lägsta betyget E på tentamen får inte göra om 
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tentamen för att höja betyget. Studenter som har fått betyget Fx 

eller F på en tentamen två gånger av samma examinator har 
rätt att få en annan examinator utsedd till nästa tentamen, om 

det inte finns särskilda skäl emot det. Begäran om detta måste 
göras till institutionens styrelse.   

 

Fullföljande kan beviljas om studenten är nära 
godkändgränsen. Informationen måste lämnas in inom två 

veckor”. 
 

Institutionsstyrelsen beslutar att fastställa enligt bilaga med 

undantag för strykningen textstycket i kallelsens bilaga 4 (se ovan).  

  

§7. Diskussion 
 

- 

  

§8. Övriga frågor 
 

Inga övriga frågor hade inkommit. 

  

  

§9. Mötet avslutas 

 
Mötet avslutades. 

 

  

Kommande möten  Kommande sammanträden i höst:  

 

• Onsdag 8 november 2023, 13:00-15:00, Bangsalen, plan 5, 

JMK  

• Onsdag 6 december 2023, 13:00-15:00, F-salen, vån 5, 

Filmhuset 

 

 

  

 
Vid protokollet:  Ordförande: 

 

 

Svante Emanuelli 

 

Stf prefekten Marina Dahlquist 

 
  

Justeras:   

 

 

Marie Ulväng 

 

 

Mattias Johannesson 

 

 






